

Ancien Nom. Former Name.	Quartier. Ward.	Nom Actuel. Present Name.
<b>CHEMIN DE LA SAVANE.</b> <b>CHEMIN CREMAZIE.</b> Dans toute sa longueur. In its whole length.	<b>COTE DES NEIGES.</b>	<b>NAMUR.</b> <b>BOULEVARD CREMAZIE.</b>
<b>MANCE (JEANNE).</b> Dans toute sa longueur. In its whole length.		<b>JEANNE MANCE.</b>
<b>FORT.</b> De <b>ROCHEBLAVE.</b>	<b>MONT-ROYAL.</b> <b>LONGUE-POINTE.</b>	<b>BEGIN.</b> <b>VIANNEY.</b>
<b>BERRI.</b> (De Ontario en gagnant le nord, cul-de-sac.) (From Ontario northwards, blind alley.)	<b>LA FONTAINE.</b>	<b>ALBERT DE MUN.</b>
De <b>SALABERRY.</b> <b>FULLUM (AVENUE).</b> <b>MARCHMONT.</b> (Prolongement de Grosvenor.) (Extension of Grosvenor.)	<b>PAPINEAU.</b> <b>SAINTE-MARIE.</b> <b>MONT-ROYAL.</b>	<b>DALCOURT.</b> <b>AVENUE MARCHAND.</b> <b>GROSVENOR AVENUE.</b>
<b>MORRISSON.</b> <b>RUE DU PARC LA FONTAINE.</b> (Longeant l'extrémité nord du- dit parc; et la rue Beauce, en- tre la rue d'Iberville et les li- mites est de ladite rue; prolon- gement de la rue Rachel.) (Along the northern limit of said park; and Beauce street, between Iberville street and the eastern limits of said street; extension of Rachel street.)	<b>BORDEAUX.</b> <b>DUVERNAY &amp; DE LORIMIER.</b>	<b>MARGUERITE BOURGEOYS.</b> <b>RACHEL.</b>

Votre Commission recommande de plus que, s'il se trouve dans la Ville quelque rue où le prénom est placé après le nom, comme dans le cas de "Mance (Jeanne)", l'ordre des nom et prénom soit rétabli.

Votre Commission recommande en outre qu'il soit fait droit à une requête de contribuables de l'avenue de l'Eglise, quartier St-Paul, demandant que les plaques indicatrices: "Church", soient remplacées par des plaques: "Avenue de l'Eglise", et ce, dans le but d'éviter la confusion causée par l'existence, dans la Ville de Verdun, d'une rue Church, où le numérotage des maisons ne correspond pas à celui du quartier St-Paul. Elle recommande aussi que le numérotage des maisons de l'Avenue de l'Eglise soit fait de telle façon qu'il continue celui de la rue Church (Verdun), afin de rendre toute erreur impossible.

Respectueusement soumis,

(Signé) E. LARIVIERE,  
G. MENARD,  
G. MAYRAND,  
W. J. HUSHION,  
R. HOULE,  
J. B. BARBEAU,  
A. H. DENIS.

Your Committee further recommend that, if there be in the City any street where the christian name appears after the family name, as in the case of "Mance (Jeanne)", the order of the christian and family names be corrected.

Your Committee further recommend the granting of the petition from the ratepayers of de l'Eglise avenue, St. Paul Ward, asking that the street signs "Church" be replaced by signs marked "Avenue de l'Eglise", in order to prevent the confusion caused by the fact that there is, in the Town of Verdun, a street named "Church", where the house numbers do not correspond with those of St. Paul Ward. They further recommend that the numbering of the houses of Avenue de l'Eglise be made so that it continues that of Church street (Verdun), in order to prevent all possible errors.

Respectfully submitted.

(Signed) E. LARIVIERE,  
G. MENARD,  
G. MAYRAND,  
W. J. HUSHION,  
R. HOULE,  
J. B. BARBEAU,  
A. H. DENIS.